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Nieuwsbrief, januari 2025 
➢ Nieuwsbrief 

Hierbij onze tweede Nieuwsbrief. Op de eerste in oktober kregen we vele positieve reacties. Dank! Met 
de digitale Nieuwsbrief willen we onze leden op een korte en bondige manier op de hoogte houden. 
Dit als aanvulling op onze Website en Facebookpagina. Krijgt u deze Nieuwsbrief niet en heeft u er wel 
van gehoord? Zorg dan dat uw mailadres bij ons bekend wordt. Stuur een mailtje naar 
info@apbbedum.nl en meld u aan. Ook voor vragen en opmerkingen kunt u dit mailadres gebruiken. 
 

➢ Bestuursverandering  
Henk van der Velde is al sinds jaar en dag de voorzitter en een 
alom bekende verschijning en praatpaal in het dorp. Henk heeft 
aangegeven de voorzittershamer over te willen dragen. 
Gelukkig blijft hij als vicevoorzitter bestuurslid en daarmee 
betrokken bij APB. Vanaf 1 januari is Jaap Rosema de nieuwe 
voorzitter van een springlevend APB.  
Het bestuur vergadert eens per maand. In 2025 zal dat zijn op 
14-1, 12-2, 12-3, 14-4 (jaarvergadering) 14-5, 11-6 en 16-7. 
 

➢ Bedum op 1 
De meeste Bedumers kennen APB als een vereniging die al 70 jaar op komt voor de algemene 
belangen van ons dorp. De laatste tijd staan we meer in de belangstelling (en het ledenaantal groeit!). 
Dat komt ook door de ontwikkeling van de dorpsvisie. 
Naast APB is ook de bedrijvenvereniging (BVGB) nieuw leven ingeblazen en zijn er allerlei ideeën 
vanuit bedrijven en detailhandel om ons dorp beter op de kaart te zetten. APB en BVGB hebben 
regelmatig overleg over verschillende thema’s en werken samen. Dit om sterker te staan voor ons dorp. 
Ook wordt binnenkort de stichting “Beleef Bedum” opgericht. Deze wil actief aan de slag gaan met 
o.a. het promoten en verbeteren van het beeld ons dorp. Op 27 november is er overleg geweest en 
daarmee formeel afgesproken over een drie voor één aanpak. Drie organisaties dit ieder op hun eigen 
terrein (maar niet los van elkaar!) werken om Bedum nog beter op 1 te zetten. Hierbij is een goede 
samenwerking en taakverdeling van belang. Jullie horen later meer hierover. 
Leidraad is de Dorpsvisie 2030. In de Dorpsvisie ontbreekt nog een goed gevuld hoofdstuk vanuit de 
bedrijven. Daar wordt aan gewerkt en wordt zodra het klaar is, toegevoegd.  
Als APB zouden we ook meer willen weten over wat verenigingen wensen. Ook die informatie is 
onvoldoende geleverd voor onze Dorpsvisie. Ken je bestuursleden van verenigingen geef dit ons door 
dan kunnen we hen benaderen.  
Tegelijkertijd is de gemeente aan het werk om een toekomstvisie in grote lijnen (Masterplan) neer te 
zetten voor 2040-2050. Ook daar praten we in mee. 
 
 

Een aantal keren per jaar verschijnt deze Nieuwsbrief voor de leden van onze dorpsvereniging.  
Actueel nieuws is ook te lezen op onze Facebookaccount en op onze site.  

Voor vragen en opmerkingen kunt bovenstaande contactgegevens gebruiken. 

mailto:info@apbbedum.nl
http://www.apbbedum.nl/
mailto:info@apbbedum.nl
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➢ Masterplan gemeente Het Hogeland 
Voor zowel Uithuizen als Bedum wordt gewerkt aan een masterplan. Een duur woord, maar het is de 
bedoeling om extra geld te besteden in beide dorpen. Dit moet dan gebeuren op basis van een plan 
gericht op 2040. Als je daarover een idee hebt, kun je plannen maken en die realiseren. Uiteraard past 
onze dorpsvisie met een doorkijkje naar 2030 daar prima in. 
Samen met de BVGB hebben we al om tafel gezeten met de gemeente. De gemeente wil daarnaast 
ook de bewoners betrekken, zodat er in april een voorlopig voorstel ligt. We houden jullie daarvan op 
de hoogte.  De gemeente heeft u in de Ommelander Courant van 4 december aangegeven waar de 
gemeente in Bedum zoal mee bezig is of binnenkort gaat. Leuk om te weten. 
Daarnaast ligt er voor ons gebied vanuit Nij Begun geld om in te zetten. Daarover praten we ook met 
onze gemeente. Na 1 juli 2025 kunnen er plannen bij hen ingediend worden.  
 

➢ Dorpsvisie Bedum 2030; overleg gemeente Het Hogeland 
Onze dorpsvisie is vastgesteld en is te vinden op onze website Dorpsvisie Bedum 
2030 – Algemeen Plaatselijk Belang Bedum (apbbedum.nl).  
We zijn regelmatig in gesprek met de gemeente om tot een lijst te komen, wanneer 
wat uitgevoerd kan gaan worden. Begin januari zitten we weer om tafel met 
wethouder Dijkhuis. Ondertussen hebben we al wel een aantal zaken opgepakt die 
vanuit dorpsvisie actie behoeven. En de gemeente is zelf ook druk bezig en bezig 
met plannen. Zie hiervoor de Ommelander Courant:  https://bit.ly/4f5ZNom 

 
Zaalruimte met podium 
We hebben in de gesprekken met de gemeente ons hard gemaakt voor het 
realiseren van een zaalruimte met podium. Dat hebben de inwoners van Bedum 
namelijk met stip op 1 gezet in de Dorpsvisie.  
De gemeente heeft daar ideeën over. Een optie is om dat in Blok C (op de plek 
waar nu nog de gymzaal aan de Vlijt staat) te doen. Daar zouden dan naast 
twee nieuwe zalen, ook o.a. de bibliotheek en woonunits worden gesitueerd. Wij hebben over o.a. de 
ruimte vraagtekens bij deze optie. We zitten daarom begin januari met de gemeente om tafel om de 
details te bekijken en te bespreken.  
Naast zaalruimte met podium is er ook ruimte nodig om kleinere clubs en verenigingen onderdak te 
bieden. Ook daarover wordt gedacht en met o.a. de gemeente gesproken. De gemeente kiest er zoals 
het nu lijkt om dat soort activiteiten in het centrum van ons dorp te plannen. Iets waar wij ons in 
kunnen vinden om zo de reuring in het centrum te bevorderen. Waar deze ruimtes moeten komen is 
nu de vraag. We houden jullie op de hoogte. 

 
Openbaar Vervoer 
We hebben bij het OV-bureau (openbaar vervoer) uitgebreid de 
situatie van het oostelijk deel van Bedum (Oosterheerd en Ter Laan) 
aangekaart. Dit gedeelte van ons dorp wordt namelijk niet bediend 
door buslijn 61. Ook het gemis aan een ‘overstapplaats’ van bus op 
trein en andersom, hebben wij onder de aandacht van het ov-bureau 
gebracht. De reactie hierop was dat vanwege het beschikbare geld en 
de plannen die er al liggen voor het OV, het er (zeker op korte 
termijn) niet komt. Ook volgend jaar trekken we weer aan de bel. 
 

Speeltuinen 
De speeltuinen kwamen in de dorpsvisie naar voren vanwege (slechte) staat van onderhoud. We 
hebben daar gesprekken over gevoerd en o.a. de mensen aan de Zwaluw van advies kunnen voorzien. 
Wij hebben de algehele problematiek van het onderhoud van de speelvoorzieningen aangekaart bij 
de gemeente. De gemeente dient hiervoor volgens ons meer budget beschikbaar te stellen. Ook aan 
de Grutto zijn plannen om te kijken of de speeltuin daar opgeknapt kan worden. Weet u andere 
buurten waar misschien ook ideeën op de speeltuin op te knappen of een ontmoetingsplek te willen 
maken, in het Dorpsbudget van de gemeente zit nog geld tot en met 2026 waar we misschien een 
financiële bijdrage uit kunnen krijgen. Laat ons dit dan even weten.  

https://www.apbbedum.nl/dorpsvisie-2030/
https://www.apbbedum.nl/dorpsvisie-2030/
https://bit.ly/4f5ZNom
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AED’s 
Er zijn verschillende AED’s (automatische externe defibrillator, bedoeld om bij een hartstilstand te 
kunnen reanimeren) geplaatst en daarbij cursussen verzorgd voor mensen in de buurt. Als één van de 
laatste is Westerdijkshorn aan de beurt. Er zal ook nog één in Bedum aangevraagd worden. 

 

Overleg met woningstichting Wierden en Borgen 
We hebben onze dorpsvisie Bedum 2030 en met name de wensen hieruit, met betrekking tot ‘wonen’ 
onder de aandacht gebracht van de woningstichting. Dit heeft nog niet tot concrete zaken geleid. 
Begin volgend jaar gaan we weer met hen om tafel. 
 
Melkweg en afsluiting vanuit Ter Laan 
De ontsluiting van Ter Laan was een van de vele punten die door de Bedumers zijn verwoord in onze  
Dorpsvisie 2030.  Het verkeersbesluit om de overgang vanuit Ter Laan naar de Melkweg definitief te 
sluiten is door de gemeente genomen. U kunt vanaf 18 december tot 6 weken de tijd nemen om te 
reageren op dit besluit. Het besluit kunt u o.a. lezen via VERKEERSBESLUIT met betrekking tot de 
afsluiting voor gemotoriseerd verkeer van een gedeelte van de weg Ter Laan te Bedum, ter hoogte van de 
spoorwegovergang Bedum (zaaknr. Z.HHL.088468).Nr. 2024/05  

 

✓ Landschapscompensatie 380KV -Tennetgelden 
 

Hoogholtje  
Het voorlopig ontwerp voor een hoogholtje over het Boterdiep bij de 
Wroetende Mol is klaar en door ons van adviezen voorzien. 
Bij de realisatie zal ook de gemeente een flinke duit in het zakje doen. 
Met de realisatie zal waarschijnlijk in 2025 worden gestart. Met dit 
hoogholtje ontstaat er een nieuw ommetje aan de noordkant van het 
dorp. Het wordt zo gebouwd dat ook mindervaliden en fietsers het 
Boterdiep over kunnen steken.  

 
           Verkort ommetje Zevenbruggetjespad 

Daarnaast zijn er plannen voor het realiseren van een verkort ommetje Zevenbruggetjespad. Door de 
aanleg van een wandelpad aan de zuidkant van de spoorlijn vanaf de gesloten spoorwegovergang 
richting de wijk Ter Laan. Eerst zal de grondverwerving afgerond moeten worden. Daarover zijn 
gesprekken (gemeente en provincie) gaande 
 

➢ Subsidies dorpsbudget aanvragen via APB 
Vanuit het dorpsbudget (beschikbaar gesteld door de gemeente Het Hogeland) 
kunnen er in ons dorp zaken worden gerealiseerd die het welzijn in het dorp 
verhogen. Dat loopt dan veelal via APB. Zo heeft het APB een aanvraag voor 
subsidie van de biljartvereniging uit het dorpsbudget van harte ondersteund. 
Hiermee zijn twee nieuwe biljarttafels aangeschaft. Deze staan in Alegunda 
Ilberi. Op dinsdag- en donderdagmiddag na, zijn de biljarts beschikbaar voor iedereen.  
Ook voor de aanpassing van o.a. speeltuinen is dit budget beschikbaar 
 

➢ Buitenbeter – app 
Kleine ergernissen, grote ergernissen. Losse stoeptegel, overlast van hangende 
takken, riolering, illegale stort, onveilige wegen, enz. De gemeente pakt het op als 
jij het meldt. Dus meld dit. Je kunt iets melden via de BuitenBeter-app van de 
gemeente. Je downloadt de app in de App Store of Play Store. Via 'BuitenBeter' 

kun je meldingen doorgeven aan de gemeente. Je krijgt een bevestiging en de gemeente gaat aan de 
slag. Onze ervaring zijn tot nu nu toe goed! Dus erger je niet, maar meld zaken die je opvallen! 
 

➢ VVV 
De VVV Het Hogeland Bedum verhuist in januari naar Grotestraat 15, waar door de geweldige 

https://www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt/rondom-uw-woonadres/obm/gmb-2024-525717.html?utm_campaign=20241222&utm_source=boub_mo&utm_medium=email&utm_term=1966
https://www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt/rondom-uw-woonadres/obm/gmb-2024-525717.html?utm_campaign=20241222&utm_source=boub_mo&utm_medium=email&utm_term=1966
https://www.overheid.nl/berichten-over-uw-buurt/rondom-uw-woonadres/obm/gmb-2024-525717.html?utm_campaign=20241222&utm_source=boub_mo&utm_medium=email&utm_term=1966
https://apps.apple.com/nl/app/buitenbeter/id368667432
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.yucat.buitenbeter&hl=nl&gl=US
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medewerking van Boekenleut van Golden Raand een ruimte ingericht gaat worden. Mooi in het 
centrum. De nieuwe naam voor het geheel zal Toeristenleut worden, waar ieder zijn eigen plekje krijgt. 
Samen met de deelnemers van Boekenleut wordt er toeristische informatie verstrekt. Daarbij zal ook 
Waddenland (Uitgaan in Waddenland | Visit Groningen) instappen. Door deze samenwerking kunnen 
we ons dorp voor bezoekers goed op de kaart zetten. 

 

Wist u dat… 
Er speelt van alles in ons dorp, waar wij bij worden betrokken. Ook de dorpscoördinator Vincent van 
Eck is vanuit de gemeente betrokken. Een kleine opsomming van zaken die spelen:  
*de nieuw te ontwikkelen woonwijk Folkerda ligt bij een werkgroep vanuit de gemeente. Er was  
  opnieuw een inloopavond op 14 november waar mensen drie schetsen voor het plan konden  
  beoordelen. Ook wij hebben gereageerd 

*er wordt onderzocht of er in Bedum dorpsgidsen kunnen komen, die ons dorp verder onder de  
 aandacht kunnen brengen via rondleidingen. Er zijn al twee mensen die een scholing volgden 
*de reconstructie van de Molenweg Boterdiep Zz gaat beginnen. Boterdiep Zz wordt het eerst  
 aangepakt 
*er mensen bezig zijn met de plek voor een hondenspeelplaats 
*we hebben als meerdere keren de slechte staat van de bestrating van de Vlijt bij de gemeente 
aangekaart 
*er wordt gewerkt om samen met Opmaat de matige/slechte toegankelijkheid van gebouwen,  
  stoepen en voorzieningen in beeld te brengen 
*op 5 mei (80 jaar bevrijding) zal Keep Them Rolling in de morgen ook Bedum aandoen. Het is de  
  bedoeling om er samen met de historische vereniging en BVGB (bedrijvenvereniging) een feestelijk  
  geheel van te maken. Het accent zal liggen in de Grotestraat 
*de BvgB de bloembakken heeft weggehaald en de feestverlichting heeft aangebracht 
*In Bedum zijn we als dorpsvereniging actief. Zo nodig krijgen we ondersteuning van de stichting  
 Groninger dorpen: Voor meer informatie zie:  - Groninger Dorpen 

 

✓ Tot slot 
Met deze Nieuwsbrief willen we onze leden op de hoogte te houden waar het bestuur mee bezig is. 
Heeft u vragen of suggesties? Mail ons! We vergaderen eens per maand en bespreken dan wat vanuit 
ons dorp binnen is gekomen. Is uw mailadres nog niet bij ons bekend? Geef het door via 
info@apbbedum.nl ! Het maakt het voor uzelf en ons een stuk makkelijker. 
 

Kent u mensen die (ook) lid willen worden, spoor ze aan en wijs ze op onze website:  
Lid worden – Algemeen Plaatselijk Belang Bedum (apbbedum.nl) .  
Hoe groter onze vereniging is, hoe sterker we staan en hoe beter we ons dorp kunnen 
vertegenwoordigen! 

 
Henk van der Velde, Haijo Bouma, Jenny Berends, Henk Paap, Jaap Rosema, Charlotte Criens, Bert Lap en Elly de Lange 

https://www.visitgroningen.nl/nl/plekken/waddenland/uitagenda-waddenland
https://groningerdorpen.nl/
mailto:info@apbbedum.nl
https://www.apbbedum.nl/lid-worden/

